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Närvarande:  
Susanne Sandgren (Skaraborgs kommunalförbund) 
Peter Stark (Skövde) 
Anders Warnby, Skövde) 
Elisabeth Oldin (Skara) 
Hans Bäckström (Karlsborg) 
Fredrik Lindström (Töreboda) 
Johanna Ljungqvist (Tidaholm) 
Carina Ålebring Jonsson (Tidaholm) 
Anna Gustavsson (Götene) 
Pelle Nilsson (Vara),   
Therese Rydell (Lidköping) 
Sofia Adolfsson (Lidköping) 
Emelie Ahlen Karlsjö (Tibro) 
Yvonne Hagle (Falköping) 
Åsa Tidqvist (Falköping) 
  
Elin Nilsson Liljebäck (Skara, Skolchef) 
Annelie Alm (Tidaholm, Skolchef) 
  

En framåtblick-hösten 2023 
5 möten, (2 fysiska 3 digitala möten under hösten) Vi är det nätverket som träffas flest gånger.  
  
2 områden att arbeta med 
Analys och utveckling av modell för uppföljning av elevresultat  
22 september presentation och dialog i skolchefsgruppen 
5 oktober presentation och dialog i skolpolitiska nätverket 
  
Kollegialt lärande för skol- och undervisningsförbättring, ett helhetsperspektiv 
  

Incheckning 
• Vilken känsla tog du med dig från presentationen och dialogen förra fredagen? 
• Vilken fakta tog du med dig från presentationen och dialogen förra fredagen? 

Grupper 3 och 3. 
Reflektioner. 
Vi vågar prata om det. 
Vi som region ligger under rikssnittet. 
Underlaget är redan känt i gruppen. 
Vi behöver ha kunskapen om det men skillnaden görs i klassrummet. 
Positivt att skolchefer och SKIS gör det tillsammans.  
Att resultatet är utifrån Skaraborg. Vi gör det tillsammans. 
Vilka värden saknas.  
Grupperna var samstämmiga i vad som lyfts.  
Väcker nyfikenhet för andra resultat. 
Det mediala, ingen oro i gruppen. 
En bild som visas 
  



 

 

Vad har hänt sedan sist (22/9, återkoppling Lysio), skolcheferna 
De fristående verksamheterna har bjudits in för att ta del av rapporten. Alla var inte med på mötet. 
Informationen till de skolorna sker via ett utskick.  
På torsdag 5 oktober kommer Daniel från Lysio att presentera resultatet för politiker, 
nämndsordföranden. Skolcheferna är inbjudna.  
Vecka 41, pressmeddelande och rapporten blir offentlig. 
5 oktober skickas rapporten till skolcheferna. Viktigt att det kommuniceras till rektorer på högstadiet.  
Kunskapsnoden står som beställare.  
Diskussion om tajming, många resultat som kommer nu och flera skolor som presenterar sina 
kvalitetsrapporter i nutid.  
  

Vad har hänt i kommunerna, laget runt. Gemensamma reflektioner från Lysio. 
Vilken nytta kan man dra av detta sammanhang och tillsammans. 
Hur följer vi eleverna långsiktigt, viktigt för att se vart insatserna ska sättas in.  
Informationen är kommunicerad men på olika nivåer och olika mycket, eller kommer att 
kommuniceras. Någon kommun har även informerat media om att detta är på gång.  
Hur går vi vidare? Verksamhetsnära, nuläge, det som inte redan finns i kolada,  
Vi måste djupare ner i resultat och vilka resultat.  
Frågan är viktig för hela kommunen, inte bara för utbildningsdelen.  
  
Frågor vi ställer oss? 
Det finns ett intresse för att använda oss av verktyget och testa själva.  
Hur ser progressionen ut på gymnasiet. Hur följer vi elevgruppens resultat vidare.  
  

Kollegialt skol- och förbättringsarbete 
Uppdragsbeskrivning information och dialog, Annelie och Elin 
Roller och ansvar och uppdragsbeskrivning visas. 
Annelie och Elin pratar om uppdraget och vad man vill använda nätverket till.  
  

SKIS-Uppdraget 
Övergripande uppdrag, behöver inte vara tidsstyrt. 
  

 
  



 

 

 
SKIS kan behöver samarbeta med andra nätverk då SKIS har beröringspunkter med de flesta nätverk. 
Samarbete med andra nätverk går via skolcheferna.  
Hur har utveckling sett ut 2026? 
  
Diskussioner om uppdragets punkter.  
Vilka förutsättningar har man för uppdraget? Detta har diskuterats med skolcheferna.  
En del punkter är stora och kan ta mycket tid.  
Viktigt att vi får ett riktigt uppdrag. 
Skolchefsgruppen har gjort ett omtag. 2 skolchefer finns i varje nätverk för att finnas representerade. 
Skolcheferna ska värna uppdraget.  
Löpande dialog till skolcheferna kommer att krävas. 
Drift och utveckling kan man även dela upp uppdraget i. 
Det finns ingen ambition att vi ska träffas mer än vad vi redan gör. I grundupplägget ska man träffas 
fysiskt 2 tillfällen per termin.  
Skolcheferna kommer att bli tydligare i vem som kommunicerar vad.  
Tidsplan: Underlaget/ diskussionen kommer att behandlas i november i skolchefsgruppen.   
  

 
  



 

 

 
Roller och ansvar. Inga förändringar. 
  

Kollegialt lärande för skol- och undervisningsförbättring, ett 
helhetsperspektiv. 

 
15 december skolcheferna får föreläsning kl.13.00-14.30. 
SKIS är inbjudna.  
  
Föreläsning av Erik Andersson, i juni 2023. Erik har skrivit boken Kollegialt lärande.  
Vi fick ta del av en artikel. Ungas del i arbetet och elevdelaktighet i kvalitetsarbetet.  
  
Hur ska vi använda tiderna för träffarna? 
Hur ska vi arbeta med boken och hur mycket tid ska vi ägna åt boken? 
Diskussion i tre-grupp. Laget runt i stor-grupp. 

1. Spännande innehåll. Kan använda boken som en helhet, eller dela upp och arbeta med delar. 
Det finns meningar som man kan fastna i och läsa och reflektera. 

  

2. Dela upp ansvaret. Att man i mindre grupper får ett ansvar för ett kapitel och arbeta med. 
Dessa tar ansvaret för gruppens arbete vid det tillfället. Gruppen väljer hur man vill ta sig an 
kapitlet och ta det vidare.  

Vad innebär det för mig/vår organisation? 



 

 

  
3. Dela upp boken. Den är inte "lättuggad". Man behöver ha en modell för att 

reflektera/diskutera/ fördjupa oss i delarna. 
Helhet, att läsa boken som helhet och sedan plocka ut det som fångar oss. 

  

4. Vikten av att man tar hand om arbetet. Läsa bitar och arbeta med det i gruppen.  
  
Johanna och Carina har ett arbete där de lagt upp ett modularbete där de arbetar med boken i sin 
rektorsgrupp, utifrån en helhetsidé. Johanna och Carina kan dela med sig av det arbetet. Carina och 
Johanna kan presentera sitt arbete för gruppen. Sättet skulle ev kunna gå att applicera på gruppens 
arbete. Man kan öva/träna i gruppen.  
  
Presidiet och skolcheferna kommer att planera innehållet för höstens möten hur man kan arbeta 
med uppdraget och boken. Alla förslag kommer bearbetas och sättas i relation till uppdraget.  
  

På gång 

 
Motivation och framtidstro 
Webbinarieserie, varje delregion har ett område.  
  
Psykisk hälsa 
Sissela Nutley, arts of hearts.  Det syns inte – Förstå det som känns, men inte syns Har ett 
utbildningskoncept. Det syns inte. 26 oktober, digital informationsträff om materialet. Skaraborgs 
kommunalförbund kommer erbjuda ett antal skolor att testa detta kostnadsfritt. Folkhälsan 
medverkar.  
Kommer även finnas möjlighet att betala själv, och man får då möjlighet att vara med i ett 
sammanhang.  
  
Val för livet 
VAL kompetens, uppstartskonferens 9 november. Alla kommuner är med i projektet på en del. 
  
Föräldrar som resurs 
Personal i högstadiet, rektor + nyckelpersoner är inbjudna. Det kommer då komma ut ett erbjudande 
för skolor som vill ha mer stöd.  
  

https://detsynsinte.se/


 

 

Övrigt att dela med varandra 
Hur arbetar man med AI? 
Vad finns? 
Verktyget finns, hur använder vi det? 
Finns en f-6 skola i Kristinehamn som använder AI-stöd för när man ska sätta in extra stöd.  
AI kommer att vara med på skolledarkonferensen i mars i Vara. Möjligheter/Problem.  
Hur kan vi använda AI? 
  

Utcheckning 
Laget runt… 
  
  
 


